

# THE PROFILE OF HONG DA TEXTILE

泓大纺织有限公司



THE ART DENIM 



# About us

Guangzhou Hongda Textiles Co., Ltd., established in 2008, is headquartered in Xintang Town, Zengcheng District, Guangzhou. As an integrated denim fabric specialist, we excel in spinning, weaving, and dyeing processes. Our commitment is rooted in delivering prompt services to global apparel brands, offering avant-garde fashion trends and economically viable fabric procurement solutions.

广州泓大纺织有限公司成立于 2008 年，总部位于广州市增城区新塘镇。作为一家综合牛仔面料专家，我们擅长纺纱、织造和染色工艺。我们致力于为全球服装品牌提供及时的服务，提供前卫的时尚趋势和经济可行的面料采购解决方案。



# Our production line



Dyeing Product 染色产品



Includes the entire series  
Of color cloth, plain , twill,  
gauze card Satin, etc.

Denim Product 牛仔产品



Straightforward loose  
High stretch  
Low stretch  
Various types of fabrics with different  
compositions  
Wide selection of cottons and yarns

Technology products 各类工艺



Printing technique  
Jacquard  
Overlay process



# Our Advantages

## Experience and Diversity

Denim is the core of our company, and over the years, we have accumulated mature weaving technology and product quality control system. The company has more than 500 varieties of different types of varieties, pop-up but not limited to high-stretch fabrics, knitted fabrics, environmental protection fabrics and so on. The main varieties have sufficient stock to adapt to the customer's order needs.

牛仔布的是我们的核心，历练多年，我们积累了成熟的织造技术及产品质量监控体系。公司现有品种有500以上的不同类型的品种，爆款但不限于高弹面料，针织面料，环保面料等。主力品种备有充足的现货，以适应客户的订单需要。



## Unique Craftsmanship

For the same product, we can offer colors such as denim blue and vulcanized black in order to meet the different needs of our customers and to enrich the washing effect as much as possible.

同一个产品我们可以提供牛仔蓝寄硫化黑等色，以适应客户不同的需要及极大可能地丰富洗水效果需要。



# Showrooms and offices



# Denim and Dyed fabric factories



Denim production and weaving base is set up in Guangzhou which has 90 gamma loom wide width machine, 50 narrow width machines. 8 advanced sizing yarn threads, and the monthly production quantity is 3.5 million meters. The factory has more than 300 experienced employees.

**牛仔布生产**织造基地设立在广东省广州市，工厂拥有先进的伽玛织布机宽幅机90台，窄幅机50台，浆纱线6条，月生产成品数量350万米。经验丰富从业人员高达300多名。



Dyeing fabric production and weaving base was set up in Foshan which have 200 sets advance air-jet looms. The number of finished dyeing products is 200 million meters per month.

染色布生产织造基地设立在广东省佛山市，工厂拥有先进的喷气织机200台，月生产成品数量200万



# Our Team and Events



# Our certification

As an experienced company in the denim industry, Hongda Textile's products have several certified qualifications and can meet the standards of different countries.

泓大纺织作为牛仔行业的经验者丰富者，公司和产品拥有多个认证资质，能满足不同国家的标准。





# Our client

We have customers all over the world and every year we will go to different countries to participate in exhibitions and strengthen our relationship with our customers.

我们的客户遍布全球，每年我们都会去不同的国家参加展会，强化我们与客户的联系。

## 品牌合作伙伴

### Brand Partners

YOGA Jeans

FASHION NOVA

ASTRAL

CDMG & Co.

SWSPORT

SOVIET

TOP SECRET  
EXPRESS YOURSELF



E-LAND™

SPOGI

rue21.

ONLY  
BAGS

LOLA  
CASADEMUNT  
SINCE 1981

NOME

# Strategic Supplier Alliances

SUPPLIER

供应商联盟

供应商联盟



英威达

2017.10.30

...



兰精集团

2017.10.30

...



天虹集团

天虹集团

2017.10.30

...



COTTON USA

2017.10.11

...



岱银纺织

2017.12.08

...



云锦集团

2017.12.08

...



忠华集团

2017.12.08

...

# Contact Us

HONG DA TEXTILE 

广州市泓大纺织有限公司营运总部

地址：广东省广州新塘汇美新村汇  
景南路4号厂房3楼

电话：020-32147673

传真：020-32147673

Hongda Textile Co., Ltd Head  
Office

Address: No. 3 floor, No. 4  
Huijing South road, Huimei New  
Village, Xintang  
Town, Guangzhou City, Guangdong  
Province

Tel: 020-32147673

Fax: 020-32147673

